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Protokół Nr LXXXIX/2024 

z LXXXIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się 

w dniu 24 kwietnia 2024 roku 

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10:04, zakończyła się o godzinie 12:02. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji               - 20 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LXXXIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXVIII Sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z Gminnej Strategii Rozwiazywania Problemów Społecznych do 2026 roku 

dla Gminy Miasto Łowicz – Rok 2023. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Gminy Miasto Łowicz. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XXXVIII/334/2009 Rady 

Miejskiej w Łowiczu z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie zasad udzielania stypendiów 

za wysokie wyniki w nauce dla uczniów szkól podstawowych i gimnazjów zamieszkują-

cych w Mieście Łowiczu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku realizacji tygodnio-

wego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuń-

czych. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVII/392/2018 z dnia 

24 kwietnia 2018 roku w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ra-

mach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli, korzystających z opieki zdro-

wotnej, dla których organem prowadzącym jest Miasto Łowicz oraz warunków i sposobu 

ich przyznawania. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami działają-

cymi na terenie  Gminy Miasto Łowicz. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników oraz dla kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych 

Straży Pożarnych. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży zabudowanej nie-

ruchomości położonej w Łowiczu w obrębie Bolimowska przy ul. Bolimowskiej nr 10. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza 

Miasta Łowicza dotyczącej między innymi przewlekłości załatwienia sprawy oraz degra-

dacji działki. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie umorzenia postępowania skargowego w sprawie 

doręczenia korespondencji przez pracownika urzędu.  

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

16. Sprawy różne. 
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17. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

18. Zakończenie obrad LXXXIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1  

Otwarcia obrad LXXXIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski.  

 

Powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Pana 

Bogusława Bończaka, Panią Agnieszkę Sznicer Sekretarz Miasta, Naczelników Wydziałów, 

Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu Miejskiego, 

przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 20 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Radny Krzysztof Igielski w związku z wygranymi wyborami na Wójta Gminy Łowicz utracił 

mandat radnego Rady Miejskiej w Łowiczu z dniem 21 kwietnia 2024 r. (postanowienie 

Komisarza Wyborczego). 

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad LXXXIX Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski przekazał głos Wiceprzewodniczącemu 

Rady Miejskiej Markowi Boroskiemu, który jako prezes Regionalnego Koła Pszczelarzy 

w Łowiczu podziękował Burmistrzowi Miasta Łowicza za pomoc i bardzo dobrą współpracę 

przy organizacji wszystkich Dni Pszczelarza w Łowiczu. 

 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta podziękował Wiceprzewodniczącemu Rady 

Miejskiej Markowi Boroskiemu za rozpowszechnianie wśród mieszkańców Łowicza wiedzy 

na temat pszczelarstwa i organizowanie w Łowiczu ogólnopolskich wydarzeń dotyczącej tej 

tematyki.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski przekazał głos Panu Robertowi 

Florczakowi Prezesowi Zarządu Zakładu Energetyki Cieplnej w Łowiczu, który wyraził 

wdzięczność za owocną współpracę z radnymi oraz Burmistrzem Miasta Łowicza w czasie 

mijającej kadencji Rady Miejskiej w Łowiczu.  

 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta również podziękował za bardzo dobrą 

współpracę mówiąc, że z żadnym z wcześniejszych prezesów Zakładu Energetyki Cieplnej nie 

pracowało mu się tak dobrze.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski przekazał głos Radnej Zofii 

Kroc Przewodniczącej Zarządu Osiedla „Stare Miasto”, która podziękowała obu Burmistrzom 
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za lata bardzo dobrej współpracy i wraz z członkiem zarządu Panem Zenonem Czapnikiem 

wręczyła im kwiaty w imieniu całego Zarządu Osiedla. 

 

Ad. 3  

Protokół z LXXXVIII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół został 

przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie z Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych do 2026 roku 

dla Gminy Miasto Łowicz – rok 2023 – przedstawiła Pani Urszula Markowicz, Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Społecznej Paweł Pięta 

(opinia pozytywna).  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła Sprawozdanie 

z Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych do 2026 roku dla Gminy 

Miasto Łowicz – rok 2023. 

 

Ad. 5 

Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Gminy Miasto Łowicz – przedstawiła 

Pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Wielemborek, Pani Urszula 

Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Tadeusz Żaczek, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta (opinia pozytywna). 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska przyjęła Ocenę zasobów 

pomocy społecznej za rok 2023 dla Gminy Miasto Łowicz. 
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Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XXXVIII/334/2009 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie zasad udzielania stypendiów za wysokie 

wyniki w nauce dla uczniów szkól podstawowych i gimnazjów zamieszkujących w Mieście 

Łowiczu – przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-

Administracyjnego w Łowiczu.  

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Społecznej Paweł Pięta 

(opinia pozytywna).  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

NR XXXVIII/334/2009 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie 

zasad udzielania stypendiów za wysokie wyniki w nauce dla uczniów szkól podstawowych 

i gimnazjów zamieszkujących w Mieście Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXIX/621/2024 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych – 

przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego 

w Łowiczu. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Krzysztof Janicki, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski, Pani Małgorzata Nowak Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego w 

Łowiczu, Radny Robert Wójcik. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Społecznej Paweł Pięta 

(opinia pozytywna).  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 

i opiekuńczych 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu. 

6. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał się” od głosu. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
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20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 17 „za”, 0 „przeciw”, 3„wstrzymujące” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXIX/622/2024 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVII/392/2018 z dnia 24 kwietnia 2018 

roku w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli, korzystających z opieki zdrowotnej, 

dla których organem prowadzącym jest Miasto Łowicz oraz warunków i sposobu 

ich przyznawania – przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-

Administracyjnego w Łowiczu.  

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Społecznej Paweł Pięta 

(opinia pozytywna).  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr LVII/392/2018 z dnia 24 kwietnia 2018 roku w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli, 

korzystających z opieki zdrowotnej, dla których organem prowadzącym jest Miasto 

Łowicz oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 
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14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXIX/623/2024 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami działającymi 

na terenie Gminy Miasto Łowicz – przedstawiła Pani Małgorzata Nowak Dyrektor Zakładu 

Ekonomiczno-Administracyjnego w Łowiczu. 

(stanowi załącznik) 

 

Pani Małgorzata Nowak Dyrektor Zakładu Ekonomiczno-Administracyjnego w Łowiczu 

zgłosiła ustną autopoprawkę dotyczącą zmiany zapisu „nie krótszym niż 7 dni” na „nie 

dłuższym niż 7 dni” w § 8 ust. 1 załącznika do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu 

nadzoru nad żłobkami działającymi na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zaproponował głosowanie wniosku 

o zmianę w § 8 ust. 1 załącznika do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami działającymi na terenie Gminy Miasto Łowicz – zamiana słów "nie krótszym niż 

7 dni" na "nie dłuższym niż 7 dni". 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 
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14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska przyjęła 

wniosek jednogłośnie. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Społecznej Paweł Pięta 

(opinia pozytywna).  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami działającymi na terenie Gminy Miasto Łowicz wraz z przyjętym wnioskiem. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 
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21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXIX/624/2024 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników oraz dla kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych – przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Wielemborek, Pan Paweł Gawroński Naczelnik 

Wydziału Spraw Komunalnych. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (opinia pozytywna). 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników oraz dla kandydatów na strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 
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17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXIX/625/2024 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży zabudowanej nieruchomości 

położonej w Łowiczu w obrębie Bolimowska przy ul. Bolimowskiej nr 10 – przedstawiła 

Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rolnictwa.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pani Monika Jagieła Naczelnik Wydziału  

Spraw Lokalowych i Działalności Gospodarczej.  

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz (opinia pozytywna). 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech 

Aniszewski (opinia pozytywna). 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

zabudowanej nieruchomości położonej w Łowiczu w obrębie Bolimowska przy 

ul. Bolimowskiej nr 10. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
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12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

  

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXIX/626/2024 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta Łowicza 

dotyczącej między innymi przewlekłości załatwienia sprawy oraz degradacji działki – 

przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski.  

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Burmistrza Miasta Łowicza dotyczącej między innymi przewlekłości załatwienia sprawy 

oraz degradacji działki. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski „wstrzymał się” od głosu. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 
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15. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu. 

16. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

   13 „za”, 1 „przeciw”, 6 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ LXXXIX/627/2024 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie umorzenia postępowania skargowego w sprawie doręczenia 

korespondencji przez pracownika urzędu – przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jacek Wiśniewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie umorzenia postępowania 

skargowego w sprawie doręczenia korespondencji przez pracownika urzędu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
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19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ LXXXIX/628/2024 

 

Ad. 14 

Interpelacje i zapytania  

 

Radny Michał Trzoska w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość i Niezależni 

złożył dwie interpelacje: 

− w sprawie planowanych do pozyskania środków z Krajowego Planu Odbudowy,   

− w sprawie planowanych do pozyskania środków z Krajowego Planu Odbudowy – 

Instrument zielonej Transformacji Miast. 

(stanowi załącznik) 

 

Ad. 15 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek oraz Pan 

Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada przyjęła Informację 

Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 16 

Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− pismo dotyczące nieprzekazania uprzednio złożonej skargi pozostałym Radnym; 

− odpowiedź Burmistrza Miasta Łowicza na pismo w sprawie drogi do Szkoły 

w Popowie; 

− pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie oświadczeń majątkowych; 

− pismo ze Szkoły Podstawowej nr 4 w Łowiczu z prośbą o uwzględnienie SP nr 4 

w „Programie budowy kompleksów sportowych Orlik”; 

− pismo dotyczące uprzednio złożonych skarg. 

(stanowią załączniki) 
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W sprawach różnych głos zabrali: Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, 

Pani Agnieszka Sznicer Sekretarz Miasta, Radny Lech Aniszewski, Radny Krzysztof Janicki, 

Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta, Radna Zofia Kroc, Radna Zofia Wielemborek, 

Radny Robert Wójcik, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski, Radny Michał 

Trzoska, Radny Henryk Zasępa. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: pisma w sprawie nieprzekazania uprzednio złożonej 

skargi pozostałym Radnym, odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji Rady Miejskiej 

(ograniczenie miejsc sadzenia drzew przez fundację Prolas, tylko do pasów drogowych), 

podziękowań Radnych za współpracę z Radą Miejską, Burmistrzem i Zastępcą Burmistrza oraz 

wszystkimi pracownikami Urzędu,  podziękowań Burmistrza Miasta za współpracę z Radnymi. 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski pominął ten punkt obrad, ponieważ była 

to ostania sesja VIII kadencji Rady Miejskiej w Łowiczu. Data I sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Łowiczu nie została jeszcze ustalona. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział 

w obradach. 

Na tym zakończono obrady LXXXIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Łowiczu: 

 

Jacek Wiśniewski 

 


